
H.Perotti: Nie wiem czy pójdzie do Boca, być może pojawią się Chińczycy

News - ASRoma.pl

Przyszłość Diego Perottiego w Romie stoi pod znakiem zapytania. Coraz

rzadsze występy gracza z powodu licznych urazów, połączone z prawie 3

mln euro, które zarabia, sprawiają, że stoi w pierwszym szeregu graczy

przeznaczonych do odejścia. On sam chciałby jednak wypełnić kontrakt w

Romie.

O jego przyszłości wypowiedział się Hugo Perotti, jego ojciec i były piłkarz, dla 

lanacion.com: "Nie wiem czy wróci do Boca, to zależy tylko od niego. Trzeba

zobaczyć czy w tej chwili Boca potrzebuje kogoś takiego jak on, co chce zrobić

chłopak i czy będą ku temu warunki ekonomiczne i techniczne. To hipoteza, nie

ma sensu wywoływać oczekiwań. Być może gdy przyjdzie moment, gdyż nie

zakończył jeszcze kariery w Europie, pojawią się Chińczycy i wyłożą na stół 100 mln

dolarów. Teraz nie można tego wiedzieć. Mamy nadzieję, że się to wydarzy gdy i

kiedy Bóg zechce".

Dalej porównuje siebie i syna: "Diego umie grać obydwoma nogami, ja nie

potrafiłem zrobić nic prawą. Strzela bardzo dobrze karne, posiada boiskową

inteligencję, ale posiada też charakter i jest walczakiem. Nie wiem czy mnie przebił,

być może tak, ale gra przez sześć czy siedem lat w Boca, w którym grałem, nie było

łatwe. Jeśli rozmawiamy o poziomie ekonomicznym, to nie ma porównania, tamto

były inne czasy. On na pewno przeszedł świetną drogę w Europie dzięki Monchiemu,

który wybrał go jako pierwszy i ta droga jeszcze się nie skończyła".
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